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Geachte mevrouw van Hooijdonk en mijnheer van Dalen, 

 
Met veel belangstelling hebben wij kennis genomen van uw – overwegend positieve – reactie op de 
consultatieversie van het U-OV vervoerplan 2019. De vele reacties die wij (provincie Utrecht en U-OV) hebben 
mogen ontvangen van inwoners, reizigers, instellingen, bedrijven, consumentenplatform ROCOV en betrokken 
gemeenten stellen wij zeer op prijs.  
 
In uw reactie heeft u puntsgewijs kenbaar gemaakt met welke voorstellen u kunt instemmen en bij welke 
voorstellen u aandachtspunten heeft voor de verdere uitwerking. De aandachtspunten die u benoemt in uw brief 
op het gebied van reizigerscommunicatie in het stationsgebied, betrokkenheid bij nieuw materieel, het tijdig 
delen van informatie over werkzaamheden en de hinderplanning, goede afstemmingen over de benodigde 
gemeentelijke infrastructuur onderschrijven wij en hiervoor vragen wij ook aandacht bij onze vervoerder. Verder 
heeft u diverse verzoeken opgenomen gericht aan de vervoerder voor nadere toelichting, waaraan inmiddels 
door de vervoerder naar tevredenheid van betrokken partijen invulling is gegeven.  
Met onze brief reageren wij nu op enkele aandachtspunten waarbij u van ons – vanuit onze rol als 
concessieverlener – een reactie vraagt, of waarbij wij van mening zijn dat een aanvullende reactie op zijn plaats 
is.  
 
Toekomst buslijn 2 in de Utrechtse binnenstad 
Voor de toekomst van de elektrische buslijn 2 zijn wij in gesprek met de betrokken vervoerder, de gemeente, 
bewoners en andere stakeholders in dit gebied. Belangrijke aanleiding hiervoor is de trillinghinder die bewoners 
in de binnenstad ervaren als gevolg van de combinatie tussen voertuiggewicht, weginrichting en fundering van 
woningen. Vanuit onze rol als concessieverlener werken wij graag samen met de gemeentelijke wegbeheerder 
en vervoerder om te komen tot een passende oplossing. Hierbij is onze inzet een oplossing die past binnen ons 
financiële kader voor exploitatie en aansluit op de uitgangspunten van de concessie.  
 
Gevolgen van gemeentelijke weginrichting op OV reistijden 
De nieuwe route van buslijn 7 en 55 is het gevolg van de gemeentelijke herinrichting van de 
Wittevrouwenstraat/Voorstraat. Hierdoor neemt de reistijd toe in één richting. U geeft in uw reactie aan dat de 
extra rijtijd verder kan oplopen en hierover graag in gesprek gaat met de vervoerder. Een goede samenwerking 
op dit punt moedigen wij aan. Verder hebben wij begrip voor de afwegingen van de gemeente om in de 
Wittevrouwenstraat en de Voorstraat te kiezen voor een andere weginrichting gezien de vele belangen die 
spelen in de historische binnenstad. 
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De komende jaren komen er diverse andere grote (herinrichtings-)projecten aan die impact hebben op het OV. 
Veelal overstijgen deze bereikbaarheidsgevolgen de ruimtelijke scope van het project. In de praktijk zien we 
daardoor dat bij lokale maatregelen de bovenlokale OV belangen niet altijd voldoende worden meegenomen. 
Wij roepen de gemeenten op om bij deze projecten het belang van aantrekkelijke en betrouwbare OV-reistijden 
in een vroeg stadium met ons in kaart te brengen en mee te wegen in uw besluit. Immers is een goede 
bereikbaarheid van stad en regio in het belang van ons allen.  
 
Zorgen over inzet van kleiner materieel op buslijn 11 
Deze buslijn vormt een verbinding tussen o.a. Overvecht NS en Leidsche Rijn Centrum en vermindert de 
noodzaak om via Utrecht CS te reizen. Op basis van actuele en verwachte reizigersaantallen en -bewegingen 
heeft de vervoerder voorgesteld om kleiner materieel in te zetten. Uw zorgen zijn gericht op de 
toekomstvastheid van dit besluit met oog op de toekomstige ontwikkeling van woningbouw in de 
Cartesiusdriehoek. Zodra op termijn de noodzaak ontstaat om vanwege hoger gebruik aanpassingen te doen 
onderzoeken wij samen met u in het jaarlijkse vervoerplanproces nieuwe, passende maatregelen.  
 
Optimalisatie nachtnet, met als gevolg opheffen nachtlijn 477 Bilthoven e.v. 
Graag plaatsen wij het opheffen van nachtlijn 477 in perspectief. In onze uitgangspunten voor 2020 hebben wij 
aan onze vervoerders gevraagd om een gezamenlijk verbetervoorstel te ontwikkelen. De vervoerders hebben 
hier op basis van actuele reizigersaantallen- en bewegingen invulling aan gegeven. Het resultaat is een 
verbetering waarbij alle nachtlijnen voortaan rijden op vrijdag en zaterdag, de buurten Tuinwijk, Kanaleneiland,  
Langerak, Zuilen en Overvecht aangesloten zijn op nachtnet, en een samenhangende lijnnummering is 
ingesteld. Uiteraard is hierbij ook kritisch gekeken naar het gebruik, waarbij opviel dat het gebruik van nachtlijn 
477 duidelijk onvoldoende was om deze verbinding te continueren. Met deze wijziging blijft voor inwoners van 
De Bilt blijft de mogelijkheid bestaan om gebruik te maken van nachtlijnen op de Utrechtseweg.   
 
Inzet van groter en toegankelijk materieel en het vervallen verdichtingsritten  
De extra verdichtingsritten van/naar Westbroek waren noodzakelijk vanwege de beperkte capaciteit van de 
kleine taxibussen. Met de introductie van grotere midibussen is de inzet van extra bussen niet nodig. Hierdoor 
nemen de reismogelijkheden af, maar daar staat tegenover dat het vervoer toegankelijk is en alle reizigers 
vrijwel altijd mee kunnen met de bus. In het drukste uur tijdens de ochtendspits blijft de verdichtingsrit wel 
behouden. De bediening van/naar kernen zoals Westbroek sluit hiermee aan op de bediening in vergelijkbare 
kernen in de provincie Utrecht.  
 
Betere OV bereikbaarheid bedrijventerrein Berg en Bosch 
Voor de bereikbaarheid van Berg en Bosch zijn in 2017 afspraken gemaakt met de stichting bedrijventerrein 
Berg en Bosch. Het ging hierbij over de inzet van extra spitsritten o.b.v. 50-50 financiering. Belangrijke reden 
hiervoor is de combinatie tussen regulier OV en bedrijfsvervoer.  
Wij zijn bereid om op basis van deze verdeelsleutel op korte termijn in gesprek te treden over de uitbreiding van 
de dienstregeling van buslijn 258 van/naar Berg en Bosch. Verder zien wij voor de middellange termijn kansen 
om de bereikbaarheid te verbeteren met toepassing van nieuwe technieken, zoals binnenkort wordt beproefd 
met Smart Mobility op het Eiland van Schalkwijk en Houten-Zuid.  
 
Samenwerking pilot flexibel vervoer Eiland van Schalkwijk en in Houten-Zuid 
De introductie van flexibel vervoer op het Eiland van Schalkwijk en Houten-Zuid vraagt om een zorgvuldig 
proces. De samenwerking met de gemeente Houten voor de verdere uitwerking en implementatie willen wij dan 
ook in de komende periode voortzetten en verder intensiveren.  
 
Wensen die wij meenemen in het vervoerplanproces 2020 
Verder heeft u in uw brief diverse wensen opgenomen die wij samen met u verder willen onderzoeken in het 
volgende vervoerplan. Het gaat specifiek om het strekken van buslijn 5 in Maarssen-Dorp, het vervolg op de 
verbetering van buslijn 65, afstemming van toekomstige OV routes rondom Diakonessenhuis en de wens om 
buslijn 283 verder uit te breiden.  
Bij dit laatste punt geeft u aan het jammer te vinden dat er in het U-OV vervoerplan 2019 geen voorstellen zijn 
opgenomen voor verbetering van buslijn 283. Voor het definitieve vervoerplan geldt dat alle beschikbare 
middelen zijn ingezet c.q. gereserveerd voor rijtijdaanpassingen en/of ingrijpende omleidingen. Daarom is er 
geen ruimte voor uitbreiding beschikbaar. Graag herinneren we u eraan datwij in onze eerdere brief met 
kenmerk 81C52175 van 24 november 2017 reeds hebben toegezegd dat wij de uitbreiding van buslijn 283 in 
samenhang met andere buslijnen willen onderzoeken. Een mooi moment hiervoor is het vervoerplan 2020 met 
de opening van het nieuwe busstation in Nieuwegein Stadscentrum en de vernieuwing van het regionaal 
tramsysteem medio 2020.  
 
 
 



 
 

Gezamenlijke stappen voor verbetering reistijden in stad en regio 
Tot slot willen wij aandacht vragen voor doorstroming in het algemeen. Aantrekkelijke reistijden in stad en regio 
zijn essentieel voor het faciliteren van duurzame groei en de bereikbaarheid van onze economische 
kerngebieden. In de komende periode willen wij de samenwerking met u verder intensiveren en stappen zetten 
om diverse ideeën die vanuit het Uitvoeringsprogramma OV (voorheen: Schaalsprong OV), de Korte termijn 
aanpak en Minder Hinder met u gedeeld zijn verder uit te werken en om te zetten in concrete projecten.  
 
We vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd en hopen samen met u het nieuwe U-OV 
vervoerplan 2019 tot een succes te maken.  
 
Een afschrift van deze brief zenden wij aan vervoerder U-OV. 
 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde staten van Utrecht, 

 

Voorzitter, 
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